
 
 
 

 
 
 

 

Zápis ze společného XVI. zasedání Rady, Výboru KS JMK a 
Výstavního výboru MORAVIA Brno 2021 

konaného dne 28. 11. 2021 od 10,00 hodin v hotelu Kobero, 
Říčany u Brna 

 
Přítomní:  
Výbor KS JMK: předseda – Ing. R. Novotný, jednatelka – Ing. D. Malá, ekonom – I. 
Drobiličová, manažer-logistik – Libor Reidlinger, Ing. Josef Albrecht, A. Polášková, J. 
Procházka, J. Hon, M. Uher 
Kontrolní komise: V. Vytrhlík, Ing. J. Bareš a J. Bayer– omluveni 
Rada KS JMK:  
OO Blansko: I. Drobiličová, J. Procházka 
OO Brno: R. Valeš, Ing. D. Malá 
OO Břeclav: V. Vytrhlík 
OO Hodonín: -   
OO Vyškov: Ing. J. Albrecht, J. Hon 
OO Znojmo: M. Kročil, P. Tržil     
 
Kromě výše uvedených dále: M. Skácelová, J. Sec, J. Ludvík, MVDr. V. Ráček, Z. Lejsek, , 
A. Stehlík, MVDr. V. Šimek, K. Uhrová, J. Závadová, J. Cásek, L. Kosová 
                                                                  
Program:  
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
3. Pokladní zpráva – aktuální stav  
4. Informace o CV Chovatel 2019 
5. Předání podkladů pro vyplacení příspěvku na podporu místních a okresních výstav kraje na 
rok 2021 (předsedové územních organizací) 
6. Návrh Rámcové smlouvy o zajištění praxe studentů veterinární univerzity Brno  
7.  Zvolení zástupce ČSCH, KS JMK pro účast na Valné hromadě ČSCH 4. 12. 2021 a 
doplnění návrhu na usnesení týkající se nemovitosti v Brně, Rostislavovo náměstí  
8. Výstava MORAVIA Brno 2021 
9. RABBIT JUMPING MORAVIA 2021, návrh na online přenos ze závodu 
10.  Diskuse  
11.  Návrh na usnesení a závěr 
12. Usnesení a závěr 
                                                                                                                              
Body jednání: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání – zasedání Rady KS JMK a Výstavního výboru 
MORAVIA Brno 2021 zahájil a řídil předseda KS JMK Ing. Radek Novotný.  
Následně vyzval ke schválení programu zasedání.    



Návrh na usnesení: Rada schvaluje program XVI. zasedání Rady, Výboru KS JMK a 
Výstavního výboru MORAVIA Brno 2021. 
Hlasování: Pro 9           Proti: 0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu – zapisovatelkou byla Radou schválena 
Ing. D. Malá (hlasování Pro 9). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. Novotný a 
Ing. J. Albrecht (hlasování Pro 9). Usnesení bylo přijato. 
 
3. Pokladní zpráva – aktuální stav  
Zprávu podala ekonomka KS JMK I. Drobiličová k datu 28. 11. 2021.  
Návrh na usnesení: Rada bere na vědomí pokladní zprávu přednesenou ekonomkou KS JMK 
I. Drobiličovou k datu 28. 11. 2021. 
Hlasování: Pro 9           Proti: 0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 
4. Informace o CV Chovatel 2021  
Zprávu podal předseda KS JMK Ing. R. Novotný, informoval o výsledcích soutěže 
Mistrovství České republiky v chovu drobného zvířectva. Z 6 okresů/oblasti sdružených v KS 
JMK se zúčastnily soutěže 4 – OO Brno (1.místo), Blansko (8.místo), Břeclav – soutěže 
okresů se nezúčastnili, Hodonín (24.místo), Vyškov se soutěží nezúčastnil, Znojmo 
(13.místo). Ze 6 okresů se zúčastnili soutěže okresů 4, tito mají nárok na příspěvek.  
Návrh na usnesení:  
Podmínkou příspěvku je účast v mistrovské soutěži alespoň v jedné odbornosti Pro : 8, proti: 
0, zdržel se. 1 
Rada souhlasí s proplacení příspěvků z rozpočtu KS JMK 4 okresům (Brno, Blansko, 
Hodonín, Znojmo). 
Hlasování: Pro 9           Proti: 0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 
5. Předání podkladů pro vyplacení příspěvku na podporu místních a okresních výstav 
kraje na rok 2021 (předsedové územních organizací) 
Ujednáno, provedeno.   
Návrh na usnesení: Rada bere na vědomí informaci o probíhajících přípravách ke splnění 
podmínek do termínu 10. 12. 2021. 
Hlasování: Pro 9           Proti: 0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
  
6. Návrh Rámcové smlouvy o zajištění praxe studentů veterinární univerzity Brno  
- návrh přenesl MVDr. Vlastimil Šimek, informoval o návrhu smlouvy, o jejím předmětu a 
účelu, v rámci externí praxe studentů je navržena spolupráce s KS JMK, zacházení se zvířaty. 
V současné době nahlášeno 80 studentů VF jako pomoc při výstavě MORAVIA při 
posuzování zvířat – zajištění administrativních věcí. Informace doplnila Ing. D. Malá. 
Požadavek, aby studenti byli přítomni po celou dobu posuzování. Možnost praxe studentů i na 
jiných výstavách v JM kraji, případně i v chovech jednotlivých chovatelů. Ing. Novotný 
navrhl nabídnout seznam výstav v JM kraji (zpracovat seznam výstav do cca konce února 
2022).   
Návrh na usnesení: Rada schvaluje rámcovou smlouvu o zajištění praxe studentů mezi ČSCH, 
Krajským sdružením Jihomoravského kraje a Veterinární univerzitou Brno. Smlouva je 
uzavírána na dobu neurčitou. 
Hlasování: Pro 9           Proti: 0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 
 



7.  Zvolení zástupce ČSCH, KS JMK pro účast na Valné hromadě ČSCH 4. 12. 2021 a 
doplnění návrhu na usnesení týkající se nemovitosti v Brně, Rostislavovo náměstí  
Bod uvedl Ing. R. Novotný. Nejdříve informoval o záležitosti směny nemovitostí Plotní 69, 
Brno za majoritní část nemovitosti Rostislavovo nám.12, Brno. Informoval o stávajícím 
stanovisku ÚVV k tomuto návrhu, který nekoresponduje s návrhem ČSCH, OO Brno a 
ČSCH, KS JMK. Doplnil R. Valeš, že mu byla předsedou ČSCH, Mgr. Matoušem dána u 
příležitosti výstavy Chovatel nabídka, že Svaz zaplatí OO Brno pronájem nějaké místnosti na 
schůzovní činnost. 
Dále byl projednán návrh na účast Ing. D. Malé jako zástupce ČSCH, KS JMK na VH ČSCH 
dne 4. 12. 2021.  
Návrh na usnesení: Rada pověřuje Ing. Dagmar Malou k zastupování ČSCH, KS JMK na 
následující Valné hromadě ČSCH konané dne 4. 12. 2021, dále schvaluje, aby v případě 
schválení směny nemovitosti Plotní 69, Brno za majoritní část nemovitosti Rostislavovo nám. 
12, Brno byla tato směna provedena bezodkladně a dále po realizaci směny bylo správou 
tohoto objektu pověřeno ČSCH, Krajské sdružení Jihomoravského kraje. 
Hlasování: Pro 9           Proti: 0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 
8. Výstava MORAVIA Brno 2021 
- na výstavu přihlášeno celkem 3.878 ks zvířat, z toho 1530 ks králíků, 920 ks drůbeže, 1337 
ks holubů a 418 vystavovatelů. Bylo diskutováno, zda a jakým způsobem výstavu za 
podmínek daných nouzovým stavem z důvodu koronavirové pandemie platným od 25. 11. 
2021 pořádat. 
Diskuse po jednotlivých zástupcích KS: OO Brno - D. Malá – proti pořádání výstavy, R. 
Valeš – proti, OO Vyškov – J. Albrecht proti, J. Hon – proti, OO Blansko – I. Drobiličová, 
pro za určitých podmínek s výstavištěm, J. Procházka stejně jako I. Drobiličová, OO Břeclav 
– V. Vytrhlík – proti, OO Znojmo – M. Kročil – pro, P. Tržil – zdržel se,  
Výsledek hlasování - 5 pro nekonání, 3 pro konání, 1 se zdržel.  
K tomuto doplnil V. Šimek, že cca polovina zvířat je prodejná za velmi dobré ceny, zájem o 
prodejná zvířata by byl vyšší než kdykoliv. Doplnil Ing. R. Novotný s návrhem udělat servis 
pro Jm chovatele ohledně prodejných zvířat. Objednala by se jen hala E0 pro RABBIT J.M. 
Co nabídnout chovatelům – zveřejnit celý katalog se jmény vystavovatelů, aby mohli svoje 
zvířata prodat, k tomu se vyjádřil J. Cásek – cca 1.000 ks prodejních zvířat, dle výstavy Nitra 
se zprostředkovává prodej zvířat. Spousta zvířat jde poprvé na výstavu, je potřeba je posoudit, 
ale bez přístupu veřejnosti a za podmínky zajištění občerstvení. Dr. Šimek sdělil, že se 
stolním hodnocení by asi byl z hlediska množství zvířat k ocenění problém.  
 
Návrh J. Albrechta – návrh na zveřejnění průběžného katalogu výstavy MORAVIA 2021 jako 
vstřícnost KS JMK pro přihlášené vystavovatele (uveřejnění všech údajů, včetně prodejních 
zvířat a případnou potřebu pro ocenění zvířat realizovat v rámci okresů apod.), jiný způsob – 
bonitace v rámci výstavního areálu apod. dále nekonat.  
Návrh na hlasování: 
Pro:  7  Proti: 0 Zdrželi: 2  
 
Návrh na usnesení:  

1. Rada schvaluje zrušení výstavy MORAVIA Brno 2021, a to v návaznosti na vyhlášení 
nouzového stavu z důvodu koronavirové pandemie, zpřísnění podmínek pro pořádání 
velkých akcí, dále z důvodu aktuálního stavu pandemie v Jihomoravském kraji a 
požadavků na ochranu zdraví vystavovatelů, organizačního týmu výstavy s ohledem 
na jejich převážně vyšší věk a rizikovost nákazy a dále také na respektování výzvy 



hejtmana Jihomoravského kraje a vlády ČR na maximální omezení kontaktů lidí 
v době sílící pandemie.   

2. Rada ukládá neprodleně informovat o důvodech zrušení výstavy přihlášené 
vystavovatele, dále informovat partnery a sponzory výstavy a dále veřejnost 
prostřednictvím webových stránek a sociálních sítí.  

3. Rada ukládá ekonomce Iloně Drobiličové, aby vystavovatelům, kteří již uhradili 
bezhotovostně výstavní poplatky, tyto navrátit nejpozději do 10. 12. 2021. 

4. Rada schvaluje zveřejnění katalogu výstavy. 
 
Hlasování: Pro 9           Proti: 0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 
9. RABBIT JUMPING MORAVIA 2021, návrh na online přenos ze závodu 
Info – přípravy na závod – L. Reidlinger informoval o přípravě, návrh na zakoupení koberců 
pro 4.dráhu pro závody. Návrh na nákup stánků 3x3 m – 3 ks. 
Příprava – v pátek: potřeba cca 6 lidí, potřeba zajistit občerstvení pro posuzovatele. 
Návrh na usnesení:  

1. Rada schvaluje pořádání závodu v králičím hopu RABBIT JUMPING MORAVIA 
2021 v termínu 11. 12. 2021 v pavilonu E0 za podmínky aktuálních 
protiepidemických opatření s tím, že akce bude pouze do 100 lidí, včetně organizátorů 
a závodníků a bez přítomnosti návštěvníků. 

2. Rada schvaluje zakoupení koberců pro 4.dráhu pro závody v králičím hopu. Pro: 9  
3. Rada schvaluje zakoupení 3 ks nůžkových stánků 3x3m.  Pro : 9 
4. Rada schvaluje zajistit profesionální online přenos závodu s možností finančních 

příspěvků od dárců v průběhu online přenosu závodu. Pro : 9 
 

Hlasování: Pro: 9           Proti: 0              Zdržel se: 0   Usnesení bylo přijato.  
 
10. Diskuse:  
Rada pověřuje statutární zástupce KS JMK, Ing. R. Novotného a Ing. D. Malou provedením 
vyúčtování dotací za rok 2021 a k podání žádosti o dotace na rok 2022 a dále pro jednání 
s úřady. 
 
11. Usnesení a závěr: přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu ze zasedání. 
 
Další zasedání Výboru a Rady KS JMK se uskuteční v jarním termínu 2022, opět v Říčanech, 
přesný termín bude včas sdělen.  
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Zápis ověřili: Ing. J. Albrecht……………….                  ------------------------------------------ 
                      Ing. R. Novotný……………….                           Ing. Radek Novotný 
                                                                                                   předseda ČSCH, KS JMK     
  
 
 


